

尊敬的校友们，大家好！

今天，我们欢聚一堂，庆祝光洋学校校友会的成立。这是一个历史性的时刻，标志着我们校友之间的联系更加紧密，也标志着我们对母校的感情更加深厚。

光洋学校成立 105 年来，一直秉承“勤奋、勇敢、诚信、创新”的校训，培养了一批批优秀的人才，为国家和社会做出了重要贡献。作为光洋学子，我们深深感受到了母校的深厚底蕴和悠久历史。而今天，我们校友会的成立，更是让我们有机会回到母校，与老师、学弟学妹以及其他校友们再次相聚。光洋学校校友会的成立，标志着我们这个大家庭更加紧密地团结在一起。校友会是一个联结校友、促进友谊、共同发展的平台。在这个平台上，我们可以相互交流，分享经验，建立联系，共同探讨未来发展的机会与挑战。

我相信，我们每个人都有很多感慨和故事要分享。从当年踏进光洋校园的那一刻起，我们便开始了自己的求学之路。在这里，我们学到了知识，结交了朋友，收获了成长和进步。

作为校友，我们不仅要怀念过去，更要秉持母校的优良传统和精神，以行动回馈母校。我们可以共同为学校的发展尽一份力，为年轻学子提供帮助和支持。我们可以组织各种活动，加强校友之间的联系和互动。让我们的母校更加强大，让我们的校友之间更加团结，成为更有凝聚力的力量。

最后，我想向所有为这次校友会成立付出努力的人们表示感谢。感谢你们为此付出的时间、精力和心血。感谢你们对母校和校友之间的连结做出的贡献。希望我们能够共同努力，让这个校友会成为更好的组织，让我们的母校和校友之间的联系更加紧密！

谢谢大家！



(会长) 2/3/2023



<https://gyalumni.com>

Dear alumni and honoured guests,

It is my pleasure to welcome you all to this momentous occasion as we gather here to establish the GuangYang alumni association. As we embark on this journey together, we celebrate the rich history of our beloved school that has spanned over a century, contributing to society as a pioneer in Chinese language education.

Founded 105 years ago, GuangYang has been an educational institution that has inspired generations of students to become leaders in various fields. The school has always been committed to providing quality education, instilling in its students the values of integrity, perseverance, and excellence.

Throughout the years, GuangYang has produced countless graduates who have made significant contributions to society. From renowned scholars to successful entrepreneurs, our alumni have excelled in various fields, embodying the spirit of GuangYang.

As we establish this alumni association, we aim to continue this tradition of excellence and to foster a strong sense of community among our alumni. Through this association, we hope to provide a platform for alumni to reconnect, network, and contribute to the growth and development of the school.

We are proud to be part of this distinguished group of individuals who have passed through the halls of GuangYang and have been shaped by its teachings. Let us use this opportunity to celebrate our shared history and to chart a path for a brighter future for our alma mater.

Thank you all for joining us today, and we look forward to working together to make the GuangYang alumni association a success.

Chia Peng Kia (President)

2nd March 2023